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Iris Ruiter (29) werkt bij Bordan Accountants & Adviseurs in Almelo. Op 24 juni legde zij bij  
de NBA de beroepseed af. “Een mooi begin voor mij, vanuit mijn functie als accountant.”

Wanneer besloot je om accountant te worden? 
“Het doorslaggevende moment om te kiezen voor de 
 opleiding tot accountant was op het vwo. Bij het vak 
management & organisatie vond ik het opstellen van 
balansen en resultatenrekeningen erg leuk en dat ging me 
ook goed af. Ik wist dat ik aan de slag wilde met de cijfers 
van een bedrijf en kwam al snel tot de conclusie dat de 
accountancyopleiding mijn voorkeur had.”

Hoe was het om de beroepseed af te leggen? 
“Het voelde als een mooie afsluiting van mijn opleidingstra-
ject van de afgelopen tien jaar. Aan de andere kant is het een 
mooi begin voor mij, vanuit mijn functie als accountant.”

Waar werk je en wat maakt het bijzonder om daar te werken? 
“Ik werk bij Bordan Accountants & Adviseurs in Almelo.  
Ik ben daar relatiebeheerder en vestigingsleider. Bij Bordan 
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Op 9 september 2022 legden 21 geslaagden de eed af:
Ihsan Akbarali, Miruna Beldiman, Paula Biesheuvel, Mark de 
Boer, Jeffrey Bouwman, Anouk Brokelman, Dick Duisters,  
Koen Ehrencron, Andrew Goijla, Dennis Grisel, Roland de 
Groot, Lotte Janssen, Samuel Latour, Anouk van Lierop,  
Alwin Lijdsman, Vince Lowijs, Sophia Portier, Pieter Sikkema, 
Maryam Toutouh, Danny Visscher en Marco Wijnia.

Op 23 september 2022 legden 24 geslaagden de eed af:
Lout Balkbir, Esmée Beekhuis, Lisa Beekhuis, Peter van den 
Bekerom, Bram Bökkerink, Goort de Bruijn, Theo Dekker,  
Izak den Dekker, Mike van Diepen, Arjen van Koeveringe,  
Ruud Koomen, Marije van de Kruijs, Bo Leung, Daniel 
Marcelino Felizardo, Arjan Noorland, Herman Ouderkerk, 
Tobias de Pagter, Ralf van der Ploeg, Yassir Rassir, Anton Schep, 
Feiko Schimmel, Dian Smolenaars, Jesse van Steveninck en 
Tomas van Zeijl.

Op 30 september 2022 legden 23 geslaagden de eed af:
Jack van Beem, Klaas Bonnema, Frank Boor, Serdar Coşkun, 
Robin Dekker, Chandenie Drigpal, Lynn Duivenvoorden, 
Joshua van der Elst, Valerie de Groot, Michel van de Heijning, 
Kevin Kamphuis, Christiaan Krekel, Ayesha Lala, Sven 
Landsbergen, Sjaak van Meurs, Mai Nguyen, Jelmer van 
Ommen, Thijs Rother, Lisa Schrooder, Fabio Spano, Martijn 
Timp, Abdurrahman Türedi en Ewout Vlug.

Op 7 oktober 2022 legden 24 geslaagden de eed af:
Ilias Aazzam, Niels van Aken, Femke Bras, Jasper Dielis,  
Leon Dijkstra, Alice van Helden, Thijs Hengstman, Jeroen 
Holtkamp, Tamara Kampen, Arianne Karremans, Jeffrey 
Kruijswijk, Jurre Leeuwendal, Ranjani Makka, Mike van Marwijk, 
Jacorinda Monteba, Marion Mulder, Katerina Nguyen, Milan 
Olsthoorn, Hugo van der Plas, Romy Schoorl, Tom Senders, 
Niels Timmerman, Ekrem Toy en Edwin Visserman.

In de coronaperiode nam de NBA online bij nieuwe 
collega’s de beroeps eed af. Vanaf april vinden bij de 
NBA weer live-bijeenkomsten plaats.

hebben we de focus op: Doe wat je leuk vindt. Je 
hebt zelf de regie over hoe je je functie en werk-
week invult. Dat gaat via een persoonlijke visual, 
een weergave van je drijfveren, talenten, keuzes  
en rol binnen het bedrijf. Continu ben je bezig met 
de vraag ‘Waarvan word ik blij?’. Daarop pas je je 
werkzaamheden en klantenportefeuille aan. 
 Hierdoor maakte ik de afgelopen drie jaar de groei 
door tot beginnend beroepsbeoefenaar. Door de 
continue focus op mijn visual heb ik nu een werk-
week gecreëerd waarin ik voldoende tijd heb voor 
mijn specialisaties.”

Welke specialisaties zijn dat en zijn er thema’s 
 waarvoor je je bijzonder interesseert?
“Als vestigingsleider ben ik verantwoordelijk voor 
de dagelijkse gang van zaken op onze vestiging in 
Almelo. Hierbij ondersteun ik collega’s bij hun 
persoonlijke ontwikkeling, planning, vaktechniek 
en functioneren. Branches waarin ik mij heb 
gespecialiseerd zijn bouw en installatie, transport 
en groothandel.

Ik ben in het bijzonder geïnteresseerd in de 5500N 
transactiegerelateerde adviesdiensten; met name 
het begeleiden van financieringsaanvragen of 
koop van ondernemingen. Bij deze opdrachten 
wordt er van ons als accountant niet gevraagd  
om een oordeel, maar kunnen wij echt de adviseur 
voor onze klant zijn en zijn of haar belangen dienen. 
Uiteraard moet de objectiviteit daarbij blijven 
gewaarborgd, maar iedere opdracht heeft weer 
zijn eigen unieke kenmerken wat het juist leuk  
en spannend maakt.”

Wat zie je jezelf over tien jaar doen? 
“Ik ben dan nog steeds werkzaam in de accountancy, 
in een leidinggevende functie. De combinatie 
 tussen het cijfermatige en menselijke aspect vind 
ik geweldig. Ik word enthousiast als ik een vak-
technisch vraagstuk oplos, of een collega help een 
consolidatie in de jaarrekening sluitend te krijgen. 
Aan de andere kant vind ik het leuk om mijn 
 collega’s te coachen en hen verder te helpen in 
hun persoonlijke ontwikkeling.” 
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